





BUREAU
VERITAS

eritas Certification

核查结论:

基于核查工作实施过程和核查发现, 景旺电子科技(珠海)有限公司在盘查报告中提供的温室气体排放量数据, 与 ISO 14064-1:2018 温室气体 - 部分1: 组织层面温室气体排放和移除的量化和报告的要求及指南是相符的。

独立、公正和胜任能力声明:

必维集团是一家拥有190多年历史, 在质量、环境、职业健康安全和社会责任领域提供独立验证服务的机构。必维核查团队与景旺电子科技(珠海)有限公司及其管理人员不存在其它的商业关系, 核查团队的核查活动是独立的、公正的, 不存在任何利益冲突。必维集团在整个业务范围内实施商业道德准则, 以确保员工在日常业务活动中保持最高的道德标准。

核查组长: 黄惠捷

核查日期: 2025年03月24日-25日

编号: EMI25823880GZ

签发日期: 2025年4月25日

版本号: No.1

必维认证(北京)有限公司授权代表



is awarded to

KINWONG ELECTRONIC TECHNOLOGY (ZHUIHAI) CO., LTD.

Total quantified emissions(market-based): 331875.04 tCO2e

Bureau Veritas Certification



BUREAU
VERITAS

Certification

GHG verification methodology:

- Interview for relevant personnel;
- Review of the documentary evidence;
- Evaluation of the methodology and information system for data collection, aggregation, analysis and review;
- Audit of sampled sites and data to verify source.

Statement of independence:

Based on the verification process and findings, this GHG verification falls in the GHG category 1 as per Kinwong Electronic Technology (Zhubei) Co., Ltd is in compliance with ISO 14064-1:2018 Greenhouse gases - Part 1: Specification with guidance at the organization level for quantification and reporting of greenhouse gas emissions and removals.

Statement of independence, impartiality and competence:

Bureau Veritas Group is an independent professional services company that specializes in Quality, Health, Safety, Social and Environmental management with over 190 years' history in providing independent assurance services.

No member of the verification team has a business relationship with Kinwong Electronic Technology (Zhubei) Co., Ltd and its directors, officers, managers, beyond that required by this assignment.

By: Mr. Chen
Veritas Manager

By: Mr. Chen
Veritas Manager